
 

 

Protokół nr 40/2018 

             z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

                      odbytego w dniu 20 czerwca 2018 r. w godz. od 15:30 do 15:45 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Łuczaj – z-ca przewodniczącej Komisji, 

3/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

4/ Tadeusz Czerwiecki, 

5/ Bożena Maria Kamińska, 

6/   Irena Bożena Schabieńska, 

 

Nieobecny Członek Komisji: 

1. Zdzisław Stanisław Ścięgaj. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Ewa Beata Sidorek- Zastępca Prezydenta Miasta, 

2/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu, 

. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

  

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji  powitała zebranych i przypomniała, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

Zaproponowany porządek posiedzenia Komisji został przyjęty.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 39/2018 z dnia 30 maja 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobku prowadzonym przez miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

4. Wolne wnioski. 

  

Ad 1. 

Przyjęcie protokołu nr 39/2018 z dnia 30 maja 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Anna Ruszewska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 



Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -  6 radnych, 

przeciw                                       -  0   

wstrzymało się od głosu             -  0 . 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka          

w żłobku prowadzonym przez miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że projekt  uchwały jest konsekwencją podjętej przez Radę 

Miejską uchwały nr XLV/554/2018 w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do 

poprawy warunków życia mieszkańców Suwałk.  

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -  6  radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobku prowadzonym przez miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że podobnie jak w punkcie 2 zaopiniowanie tego projektu 

podyktowane jest  podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do 

poprawy warunków życia mieszkańców Suwałk. 

Członkowie Komisji   uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



 

Ad 4. 

Wolne wnioski. 

 

Andrzej P. Chuchnowski zapytał o wyniki ogłoszonych konkursów na dyrektorów szkół. 

 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że  odbyły się konkursy na dyrektorów szkół  nr 7, 10, ZSz 

Nr  4 oraz na dyrektora SODN. W trzech szkołach dyrektorzy zostali wybrani na okres 5 lat; na 

dyrektora SODN konkurs się nie odbył z braku kandydata na to stanowisko. 

 

Andrzej Łuczaj zapytał, czy od nowego roku szkolnego nastąpi redukcja etatów sekretarzy; 

zainteresował się przede wszystkim sytuacją, gdzie w placówce zatrudniony jest tylko jeden 

sekretarz. 

 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że są szkoły, które od wielu lat zatrudniają jednego sekretarza 

i nie mają problemu z organizacją pracy. 

Poinformowała, że w przypadku przekształcenia zespołu szkół w jedną szkołę nie ma potrzeby 

zatrudnienia kilku sekretarzy; w szkole funkcjonować będzie jeden sekretariat. Dodała, że  nie 

było przypadku aby pracownicy w związku z reformą byli zwalniani. Osoby, które osiągnęły wiek 

emerytalny i wyraziły chęć - przechodziły na emeryturę; inne  przesuwane były na inne 

stanowiska. 

 
Alicja Jacewicz poinformowała, że dyrektorzy szkół posiłkują się stanowiskiem pomocy 

administracyjnej, między innymi z Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

Ewa Beata Sidorek nadmieniła, że w każdej szkole jest zatrudnionych tylu pracowników 

administracji, że jest płynność w obsłudze szkoły. 

 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

Na tym protokół zakończono.            

                                                        

 

 

 

 

 

     

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

  

                                         Anna Ruszewska 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


